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              Pan Grzegorz Kubik
                          Radny Rady Miejskiej Karpacza 

Dotyczy: F  unkcjonowania Systemu Informacji Miejskiej  

Odpowiadając  na  zapytanie  informuję,  że  na terenie  gminy  Karpacz  nie  została

podjęta uchwała Rady Miejskiej Karpacza, która określałaby szczegółowo zasady lokalizacji

tablic w ramach Systemu Informacji Miejskiej. Uporządkowanie przestrzeni publicznej we

wskazanym  przez  Pana  zakresie  wymagałoby  wiec  przygotowania  projektu  uchwały,

a następnie jej podjęcia przez Radę Miejską Karpacza.

z up. Burmistrza 
Kamila Cyganek

Zastępca Burmistrza

Do  wiadomości:
1. Biuro Rady Miejskiej Karpacza
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karpaczu
3. Sekretarz Gminy Karpacz
4. IGK aa.
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